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中国烟草学会关于征集2013年 

CORESTA会议论文的通知 

 

各省级烟草学会、工业专业委员会、农业专业委员会： 

    CORESTA(国际烟草研究合作中心)2013年烟气科学与产品

工艺学组联席会议将于2013年9月29日至10月3日在西班牙塞维



利亚举行，农学及烟叶整体性与植病遗传学组联席会议时间、

地点待定。为做好国内论文评选和推荐工作，现将有关征文事

项通知如下： 

一、会议论文征集的主题 

(一)农学及烟叶整体性与植病遗传学组联席会议主题：负

责任的烟叶生产。内容可涵括烟叶可持续性生产，烟叶生产的

整体性以及植物保护等。 

(二)烟气科学与产品工艺学组联席会议主题：开辟烟草科

学新领域。内容包括新一代烟草制品，与烟草管控相关新的科

学评估规程及方法等。 

二、论文撰写要求 

所有论文必须按国家级学术刊物的格式用中文撰写，并附

英文摘要，论文摘要表见附件，请按要求认真填写。待论文选

定后由作者翻译成英文。 

三、论文推荐程序 

论文必须由单位推荐，作者本人政审合格，并能落实出国

(出差)费用。由单位将所推荐的论文全文(中文)和论文摘要(英

文)送审。 

烟气科学与产品工艺学组的论文送中国烟草学会工业专业

委员会(地址：河南省郑州市高新技术开发区枫杨街2号，郑州

烟草研究院转，邮编：450001，联系人：王瑞华，电话：

0371-67672235，E-mail：wangruihua@ztri.com.cn)。 

农学及烟叶整体性与植病遗传学组的论文送中国烟草学会

农业专业委员会(地址：北京市宣武区广安门外大街9号，中国

烟叶公司，邮编：100055，联系人：王刚，电话：010-

63605654，E-mail：wangg@tobacco.gov.cn)。 

论文征集截止日期为2013年4月5日。所有送审材料电子版

同时报中国烟草学会学术部一份。请工业和农业专业委员会将

评审意见于2013年5月30日前分别寄到论文作者所在单位和中

国烟草学会学术部。 

    四、请各省级学会将本通知及时转发至有关单位，并按有

关程序做好论文推荐工作。个人一律不得自行将论文寄

CORESTA申请办理，否则将不予办理出国手续。 

中国烟草学会学术部联系人：李明，电话：010-

63605531，传真：010-63606404，电子邮件：

lm@tobacco.gov.cn。 

 



 

附件： 

1．2013年CORESTA烟气科学与产品工艺学组论文摘要表 

   2．2013年CORESTA农学及烟叶整体性与植病遗传学组论文

摘要表 

 
 
 

附件1 
 

2013 CORESTA Joint Smoke Science / Product Technology Study 
Groups Meeting

Sep. 29-Oct. 3, Seville, Spain
 

ABSTRACT SUBMISSION FROM 
 

A.  Abstract submitted for presentation as a： 

Smoke Science Paper            Product Technology Paper          
Oral Presentation               Poster Presentation 

B.    Title of Paper:
 

C.    Authors (underline principal author) and affiliations
   
D. Contact (name, full address, phone, fax, e-mail of author in charge 

of the presentation，normal1y the principal author) 
    Name: 

Full address: 
Phone: 
Fax: 
e-mail:

E.  Provide the text of your abstract on a separate sheet, repeating the 
title and author(s). Use a simple format, preferably without frames. 
The abstract should not be less than 180 words or more than 300 
words. It must be a meaningful summary of the material to be 
presented and it must include the objectives of your work, the 
methods used and the results obtained.

F. Permission to Publish and Permit Further Copying
The undersigned is the owner of the copyright in the PAPER and 
abstract (« Submissions ») or is authorized to grant the following 
permissions on behalf of the copyright owner(s). Permission is 
granted (1) to CORESTA to publish the Submissions in all media now 
or hereafter known, including print, electronic and digital media; 
and, (2) to all persons to whom CORESTA makes a copy of either of 
the Submissions available to reproduce them for private purposes in 
multiple copies made by any means now or hereafter known, including 
photocopying, downloading, electronic or digital copying.
Date & Signature:

附件2 
2013 CORESTA Joint Agronomy & Leaf Integrity / Phytopathology & 

Genetics Study Groups Meeting

 

ABSTRACT SUBMISSION FROM 

 

A.  Abstract submitted for presentation as a： 

    

   

 



 

 

Agronomy & Leaf Integrity Paper          Oral Presentation      

 Phytopathology & Genetics Paper         Poster Presentation    

                                                           

B.    Title of Paper:

 

C.    Authors (underline principal author) and affiliations
   
D. Contact (name, full address, phone, fax, e-mail of author in charge 

of the presentation，normal1y the principal author) 
    Name: 

Full address: 

Phone: 

Fax: 

e-mail:

E.  Provide the text of your abstract on a separate sheet, repeating the 

title and author(s). Use a simple format, preferably without frames. 

The abstract should not be less than 180 words or more than 300 

words. It must be a meaningful summary of the material to be 

presented and it must include the objectives of your work, the 

methods used and the results obtained.

F. Permission to Publish and Permit Further Copying
The undersigned is the owner of the copyright in the PAPER and 

abstract (« Submissions ») or is authorized to grant the following 
permissions on behalf of the copyright owner(s). Permission is 

granted (1) to CORESTA to publish the Submissions in all media now 

or hereafter known, including print, electronic and digital media; 

and, (2) to all persons to whom CORESTA makes a copy of either of 

the Submissions available to reproduce them for private purposes in 

multiple copies made by any means now or hereafter known, including 

photocopying, downloading, electronic or digital copying.

Date & Signature:
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